
From: Rød, Ståle <staale.roed@skanska.no> 
Sent: torsdag 5. november 2020 16.35 
To: Ingegjerd Meyer 
Cc: staale.roed@gmail.com; Arild.rod@fjordbruk.no 
Subject: Tilsvar til SKL sitt brev vedr endrede forutsetninger i konsesjonssøknad 

vedr veier og traseer. 
Attachments: SKLDOKUMENT - 147216 -v2 Tilsvar høringsuttalelser Kvanndalselva.pdf 
 
Follow Up Flag: Følg opp 
Flag Status: Flagged 
 
Hei  
 
Viser til kopi av brev fra SKL som skal være sendt NVE i etterkant av befaring. 
 
Stiftinga Bygdastølen Ski og Tursenter ønsker å kommentere endringene som følger 
 
I hovedsak er Stiftinga positiv til de endrede forutsetningene som beskrevet i brevet punkt 2.1 og 2.2.  
For å sikre økt bruksverdi og enklere tilkomst av området både sommer og vinter ønskes det fra 
Stiftinga sin side at det etableres permanente, gruslagte veier til både inntak og terskel ved 
Holdhustjørna.  Det er også av stor betydning å ha broløsninger over Åreidselva og Kvanndalselva 
som kan benyttes både sommer og vinter og som har bredde og kapasitet nok til å bære snølast og 
løypemaskin.   
 
I vinterhalvåret går skiløypene i dag tvers over den islagte Holdhustjørna.  Disse løypene er mye 
benyttet da de gir enkel tilkomst til fjellområdet ved Øyrane.  Pga at Holdhustjørna ved kraftutbygging 
blir regulert er det nødvendig å sikre adkomst til det samme området og dette kan gjøres ved å 
etablere vei helt frem til inntak, inkludert en sikker kryssing av Kvanndalselva som foreslått.  Det må 
også etter vår mening arronderes litt og ryddes noe skog i haugen vest for inntaket for enklere 
fremkommelighet mot Øyrane fra inntaket. 
 
Stiftinga har i dag mange kilometer med lysløyper som må beitepusses hvert år før snøsesongen noe 
som er ekstremt tidkrevende.  Av den bakgrunn ønsker Stiftinga at veitraseene ikke revegeteres men 
ligger som permanente grusveier i terrenget med jordpålagte/revegeterte skråninger og sideareal.  
Permanente grusveier vil også tilrettelegge bedre for at bevegelseshemmede kan bruke området i 
større grad enn i dag. 
 
SKL presiserer også at foreslåtte løsning vil redusere behovet for helikoptertransport i bygge og 
driftsfase noe som er positivt spesielt ift beitedyr i området. 
 
Gjeldende punkt 2.4 Strøm og 2.5 Fiber ønskes at ledningsstrekk så langt praktisk mulig er nedgravd i 
veitraseene så SKL sin innstilling støttes.  Slik vi ser det vil det være naturlig å vurdere nåværende 
plassering av Trafoer men dette forholdet avklares mellom Stiftinga, SKL og det Fusa Kraftlag. 
 
SKL viser til dialog med Stiftinga Bygdastølen Ski og Tursenter samt Hålandsdal Idrettslag om bruk av 
området.  I den dialogen har vi tatt opp våre rettigheter med grunneiere knyttet til bruk av vannkilder i 
område,  blant annet vannuttak til kunstnøproduksjon.  Det foreligger i dag planer om å etablere 
magasin for rundt 1000 m3 vann til dette formålet ved Skisenteret og vi forventer i 
konsesjonsbehandlinga at våre rettigheter og planer hensyntaes.  Vi kan ikke se at SKL har nevnt 
dette forholdet spesielt. 
 
Forhold rundt eierskap, rettigheter og tilknytningspunkter må avtales mellom partene som SKL 
poengterer. 
 
 
For Stiftinga Bygdastølen Ski og Tursenter. 
 
Mvh 
Ståle Rød 



 
 

 

From: Ingegjerd Meyer <ingm@nve.no>  
Sent: torsdag 5. november 2020 14:58 
To: Rød, Ståle <staale.roed@skanska.no> 
Cc: staale.roed@gmail.com; Arild.rod@fjordbruk.no 
Subject: SV: Videre prosess og saksbehandling for Konsesjonssøknad Kvanndalselva Kraftverk i regi 
SKL 
 
Hei, det som skjer nå er at NVE behandler søknaden fra SKL, og i denne prosessen inngår alle innspill 
som har kommer inn under høringsrunden, men også eventuelle innspill som kommer inn i 
forbindelse med eller i etterkant av befaring.  
 
Om dere ønsker å gi innspill på SKLs foreslåtte endringer av søknaden er det derfor bare å sende 
dette til meg på email. 

Ingegjerd Meyer 
Avdelingsingeniør 
Konsesjonsavdelingen 
Seksjon for ny vannkraft (KNV) 
 
Norges vassdrags- og energidirektorat (NVE) 
Telefon: 2295 9595 eller direkte: 4165 1908 
E-post: nve@nve.no eller direkte ingm@nve.no 
Web: www.nve.no 
 

 
 
 
 

Fra: Rød, Ståle <staale.roed@skanska.no>  
Sendt: torsdag 5. november 2020 14:24 
Til: Ingegjerd Meyer <ingm@nve.no> 
Kopi: 'staale.roed@gmail.com' <staale.roed@gmail.com>; Arild.rod@fjordbruk.no 
Emne: Videre prosess og saksbehandling for Konsesjonssøknad Kvanndalselva Kraftverk i regi SKL 
 
Hei Ingjerd 
 
Viser til saksgang og senest NVE sin befaring i området.  Stiftinga Bygdastølen Ski og Tursenter har 
hatt en dialog med SKL i etterkant av denne og forstått at SKL har foreslått diverse endringer til 
konsesjonsøknaden knyttet til blant annet veier og tilkomst samt endrede forutsetninger rundt 
revegetering som i tillegg til å forenkle byggefase og driftsfase for SKL også svarer opp lokale 
interessenters ønsker og behov knyttet til bruk og utvikling av området som gitt i høringsuttalelsene. 
 
Jeg har fått kopi av brevet som SKL har sendt NVE og lurer i denne sammenheng om hva som er 
videre prosess.  Blir det sendt ut for ny høring eller hva er status rundt videre prosess? 
 
For Stiftinga Bygdastølen Ski og Tursenter 
 
Mvh 
Ståle Rød 
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This message, including any attachments hereto, may contain privileged or 
confidential information and is sent solely for the attention and use of the 
intended addressee(s). If you are not an intended addressee, you may neither 
use this message nor copy or deliver it to anyone. In such case, you should 
immediately destroy this message and kindly notify the sender by reply email. 
Thank you. 


